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ســخنگوی حزب اعتدال و توســعه می گوید: 
اکثر داوطلبان حزب اعتدال و توســعه از نحوه 
رفتار هیئت های نظارت و قانون جدید انتخابات 
رضایــت ندارند چراکه قانون جدید انتخابات و 
رفتار هیئت های نظارت با احزاب مستقلی مثل 
حزب اعتدال و توســعه یادآور دستگاه تفتیش 

عقاید قرون وسطایی است.
از هیات های نظارت گله مندیم

به گزارش خبر آنلاین جواد هروی، سخنگوی 
حزب اعتدال و توسعه در گفتگو با خبرگزاری 
خبرآنلاین درباره چرایی ارائه نشــدن لیست 
ائتلافی اصلاح طلبان و اعتدالیون تا این لحظه 
گفت: یکی از سوالات اساسی که وجود دارد و 
رسانه ها از حزب اعتدال و توسعه می پرسند این 
است که چرا در اعلام لیست داوطلبان تعلل و 
تاخیر روا داشتید؟ بنده مشکل تهیه لیست در 
تهران و استان ها از سوی حزب اعتدال و توسعه 
و احــزاب ائتلافی را تقصیر شــورای نگهبان 
می دانــم، ما از هیئت های نظــارت گله مندی 
بســیاری داریم چراکه نتوانســتند آن طور که 
بایسته و شایســته رفتار انتخاباتی است، رفتار 

کنند و ما را به این مرحله رساندند.
هــروی گفت: من بــا عنایت بــه نظراتی که 
دردفتر سیاسی و شورای مرکزی حزب وجود 
دارد می خواهــم اعلام کنــم در این انتخابات 

بدترین برخورد و رفتار غیرسیاســی با احزاب 
میانه رویی مثل حزب اعتدال و توسعه صورت 
گرفت. جریــان خالص ســازی در تایید و رد 
صلاحیت های داوطلبان کاملا مشهود است و 
اکثر داوطلبان حزب اعتدال و توســعه از نحوه 
رفتار هیئت های نظارت و قانون جدید انتخابات 
رضایــت ندارند چراکه قانون جدید انتخابات و 
رفتار هیئت های نظارت با احزاب مستقلی مثل 
حزب اعتدال و توســعه یادآور دستگاه تفتیش 

عقاید قرون وسطایی است.
مشارکت حداکثری را ضمانت نمی کنیم

وی افزود: از آن جا که حزب اعتدال و توســعه 
رقابت حداکثری را در فضای موجود مشــاهده 
نمی کند بنابراین مشــارکت حداکثری را هم 
ضمانــت نمی کنیم اقلیت حاکــم ظاهرا فقط 
نتیجه گرا هستند و نه مشارکت گرای حداکثری. 
دفتر سیاسی حزب اعتدال و توسعه معتقد است 
که اگر مشارکت در انتخابات در روز ۱۱ اسفند 
حداکثری نشــود مقصر احزابی چون اعتدال و 
توســعه نیســتند بلکه این هیئت های نظارت 
تمامیت خواهی هستند که دست احزاب را برای 
ارائه مطلوب ترین رقابت و بســتن لیست های 

انتخاباتی بسته اند.
ســخنگوی اعتدال و توســعه گفــت: مردم با 
نظــام قهر نیســتند ظاهرا ایــن اقلیت حاکم 

بر نظام اســت که با حضور مــردم در صحنه 
مشــکل دارد و داوطلبــان احزابی مثل حزب 
اعتدال و توســعه چنان قلع و قمع شده اند که 
رمق برخاســتن و لیست دادن ندارد، لذا علت 
تاخیر و سردی فضای رقابت پیش از مشارکت 
تبدیل رقیب هراســی به دشــمن هراسی از 
سوی شورای نگهبان بوده است. فضای فعالیت 
و نشــاط سیاســی برای رقابت میــان احزاب 
مستقل مشاهده نمی شــود و من اذعان دارم 
کســی با دشــمنش مانند هیئت های نظارت 
برخورد نمی کند. شورای نگهبان به داوطلبان 
احزابی مثل اعتدال و توســعه به چشم بدتر از 
اپوزیسیون خارج نشین نگاه کرده است و چنان 
داوطلبان را به سلابه کشیده و از میدان حذف 
کرده کــه گویی میدان رقابت به میدان حذف 

دشمن تبدیل شده  است.
نگاه شورای نگهبان پدرانه

و مصلحانه نبود
هروی در ادامه تصریح کرد: بنابراین ما تاخیر در 
اعلام لیست و فضای پرنشاط رقابت نداشتیم و 
مشکل در طراحی مهندسی انتخابات وعوارض 
تســریع در تصویــب قانون جدیــد انتخابات 
مجلس بود که با یــک رویکرد تمامیت خواه و 
یک جانبه تبیین شــد و رقیب را دشمن خود 
فرض کرد. مشــکل اساسی که وجود دارد این 
اســت که گویا نقد شــورای نگهبان از سوی 
اقلیت حاکم گناه قلمداد می شــود وگرنه چرا 
دلایل ردصلاحیت بسیاری از داوطلبان حزب 
اعتدال و توسعه اعلام نمی شود؟ نگاه و برخورد 
هیئت های نظارت و شــورای نگهبان متاسفانه 
پدرانه و مصلحانه نبوده بلکه عتاب آلود و آمرانه 
بوده و همین موجب شــده که رغبت احزاب 
در ارائه لیســت با تاخیر مواجه شــود و ظاهرا 
هیئت های نظارت هم پاســخ های شفاف و در 

شأن داوطلبان نداشتند و به جای این که مردم 
داوطلبان را تأییــد و انتخاب کنند ظاهرا این 
هیئت های نظارت بودند که این وظیفه را انجام 
دادند، بنابراین احزاب سیاسی به دلیل گرفتار 
شــدن در مخمصه ای که اکنــون پیش آمده، 
نمی توانند گروه های مختلــف اجتماعی را به 
مشارکت حداکثری ترغیب کنند و هیئت های 
نظارت باید پاسخگوی عدم مشارکت و در حال 

حاضر عدم رقابت مابین احزاب باشند.
باید از بین ۷۲ داوطلب ۳۰ نفر را 

انتخاب کنیم
سخنگوی حزب اعتدال و توسعه در مورد نقش 
قانــون جدید انتخابات اظهار کــرد: چرا فلان 
حزب تمامیت خواه و هم ســو بــا اقلیت حاکم 
باید لیســت ۳۰ نفره تهرانــش را از بین بیش 
از ۱۰۰۰ داوطلــب بیرون بکشــد و ما از بین 
حدودا ۷۲ نفر ۳۰ نفر را انتخاب کنیم؟ تصویب 
دست پاچه قانون جدید انتخابات در مقام عمل 
نشــان می دهد که این قانون جدید انتخابات 
راهبــرد کاربــردی نبوده اســت. در این دوره 
از انتخابات مجلس صلاحیت برخی ســلایق 
سیاســی تأیید نشــده و ما هم چنان معترض 
هســتیم چراکه انتظار داشتیم شورای نگهبان 
صلاحیت بســیاری از داوطلبــان ردصلاحیت 
شــده ما را تأیید کند. بر اســاس تأکید نظر 
شورای مرکزی و دفتر سیاسی حزب اعتدال و 
توسعه آن چه کاملا مشخص است این است که 
قانون جدید انتخابات چنین فضایی را طراحی 
کرده و ما و دیگر احزاب را چه در تهران و چه 
در شهرستان ها برای اعلام لیست نهایی گرفتار 
کرده، متاسفانه اعمال سلیقه سیاسی  بوده که 

صورت گرفته است.
رمق لیست دادن را هم از ما گرفته اند

هــروی با اشــاره به اظهــارات وزیر کشــور 

خاطرنشــان کرد: وزیر کشــور گفت که ۱۰۰ 
حزب سیاسی در کشور فعالیت گسترده دارند 
اگر این فعالیت گســترده است پس چرا هنوز 
یک لیست ارائه نشده است؟ ما می دانیم یکی از 
دلایل عدم اعلام لیست واحد اصولگرایان برای 
این اســت که حزب اعتدال و توسعه و ائتلاف 
هنوز نتواستند لیستی ارائه دهند. بنابراین من 
در پاسخ همه رســانه هایی که می پرسند چرا 
حزب اعتدال و توســعه در اعلام لیست تهران 
و اســتان ها تاخیر کرده اند بــه صراحت اعلام 
می کنم که ما مقصر نیســتیم بلکه هیئت های 
نظارت مقصر هستند که متاسفانه داوطلبان ما 
را چنان قلع و قمع کرده اند که رمق برخاستن 
و ارائه لیست را هم از ما گرفته اند، لذا تصوری 
که ما داریم این است که متاسفانه علت سردی 
رقابت در مشــارکت، تبدیل رقیب هراسی به 
دشمن هراسی از جانب هیئت های نظارت بوده 

است.
وی در پایان یادآور شــد: به عبارت دیگر تعلل 
و تاخیر حزب اعتدال و توســعه و سایر احزابی 
کــه قرار بود ائتلاف کنند بابت این اســت که 
ما دســتمان چنان خالی شده که واقعا شرایط 
چینش لیســتی که بتوانیم شایســتگان را در 
آن قرار دهیم، را نداریم لذا شــورای مرکزی و 
دفتر سیاسی حزب جلساتی در روزهای آینده 
برگزار می کنند که بتواند چنین لیستی را آماده 
و ارائه کند چراکه تنها راه نجات و رســتگاری 
کشــور و خروج از مشکلات صندوق رأی است 
اما متأســفیم که هیئت نظارت با وجود این که 
براســاس قانون جدید انتخابات، فرصتی بیش 
از گذشته داشته اما نتوانسته شرایط رقابت را 
ایجاد کنند وما متاسفانه گرفتار شده ایم تاجایی 
که حتی حتی توان و رمق اعلام لیست واحد را 

نداریم و واقعا از این وضعیت گله مندیم.

رمقلیستبستنراازحزبماگرفتهاند

گلایهسخنگویحزباعتدالوتوسعهازشوراینگهبان

عباسعبدی:
مردمامیدیدارندکهازطریقانتخابات

مشکلاتشانحلشود؟
یک تحلیلگر مسائل سیاسی کشور گفت: امید مردم به تاثیرگذاری رای آن ها 

مساله اصلی کشور است.
به گزارش ایســنا، عباس عبدی در حاشیه نشست خانه گفت وگوی انتخابات 
در دانشگاه تهران اظهار کرد: »اگر به خود این جلسه نگاه کنیم، جلسه چیزی 
ندارد و این آدم های این جلسات ذهن شان پرُتر از این است که حرف دیگری 
را بشــنود اما بازنشر این مطالب اهمیت دارد و از این منظر خوب است. البته 

حرف زدن بد بینی ها را هم کمی کمتر می کند.
وی درباره شــدت رقابتی بودن انتخابات، تصریح کرد: برای من مهم نیســت 
که اصلاح طلبان لیســت بدهند. این مسأله نیست. فارغ از این ادعا که اصلاح 
طلبان لیســت دارند، مساله اصلی این اســت که آیا مردم امیدی دارند که از 
طریق انتخابات مشکلات شــان حل شود؟ اگر این امید وجود داشته باشد که 

خوب است. من بعید می دانم بیشتر از ۳۵ درصد مشارکت داشته باشیم.
عبدی خاطرنشــان کرد: اینکه ۱۰۰۰ کاندید باشــد یا ۱۰ هزار هیچ تاثیری 
ندارد. اگر ۱۰۰۰ نفر باشــند انتخاب ســاده تر است یا پنج نفر؟ به شرطی که 

پنج نفر همه سلایق جامعه را نمایندگی کنند.
وی در پایــان تاکیــد کرد: انتخابات باید حزبی باشــد تا مردم به لیســت و 
برنامه هــای حــزب رای دهند ولی الان هیچکدام از احــزاب چنین برنامه ای 

ندارند.

کنایهنمایندهردصلاحیتشده
بهدولترئیسی

نماینده مرودشت در مجلس با اشاره به ماجرای کلاه برداری کوروش کمپانی 
گفت: مقصر اصلی دولت هایی هستند که با تصمیمات اشتباه خود، زمینه ساز 
بروز فســاد می شــوند؛ این گوشــه کوچکی از آن فســاد بزرگی است که در 

پشت پرده ممنوعیت واردات آیفون نهفته است. 
به گزارش خبرآنلاین، جلال رشــیدی کوچی، نماینده مرودشت در مجلس، 
با انتشــار پستی در اینستاگرام خود، با اشاره به ماجرای کلاهبرداری کوروش 
کمپانی گفت: این روزها خبر کلاه برداری کوروش کمپانی کل فضای مجازی 

را پر کرده است، به نظر شما مقصر اصلی کیست؟
وی با اشاره به تبلیغ ســلبریتی ها برای کوروش کمپانی گفت: آن جوانی که 
علاقه مندی مردم به گوشــی های مردم سوءاســتفاده کرده و از فرصت پیش 
امده برای پیش فروش ۲۰۰ هزار گوشــی به قیمت ۲۵ میلیون تومان ســود 
کرده، پول را برداشــته و فرار کرده اســت؛ یا آن افراد مشــهور و معروفی که 
بدون اطلاع از پشت پرده ماجرا، برای این کمپانی تبلیغ کردند و امروز انگشت 

اتهام به سمت آنان است؟
این نماینده ردصلاحیت شــده در مجلس گفت: به نظر مقصر اصلی آن هایی 
هســتند که چند وقت قبــل، واردات آیفون را به بهانه های واهی به کشــور 
ممنوع اعلام کردند بدون آنکه توجه کنند چه زندگی هایی نابود می شود و چه 

علاقه مندی هایی به تنفر تبدیل می شود.
نماینده مرودشــت در مجلس یازدهــم گفت: بله، مقصــر اصلی دولت هایی 
هستند که با تصمیمات اشتباه خود، زمینه ساز بروز فساد می شوند؛ این گوشه 
کوچکی از آن فســاد بزرگی اســت که در پشت پرده ممنوعیت واردات آیفون 

نهفته است.

واکنشزیدآبادیبهحملاتاخیرشریعتمداری
علیهظریف

احمــد زیدآبادی به حملات اخیر شــریعتمداری به محمدجواد ظریف درباره 
اظهاراتش درباره موشک و مردم واکنش نشان داد.

احمد زیدآبادی، فعال سیاســی و روزنامه نگار، در کانال تلگرامی اش نوشــت: 
ظاهراً بین مدیر مسئول کیهان و »موشک« چنان عقد اخوتی بسته اند که هر 
کس در هر گوشــه از دنیا به هر دلیلی بگوید بالای چشم موشک ابروست، او 
خود را موظف می بیند که برای حفظ حرمت و تقدس و مقام شامخ موشک به 
قــول خودش به »دفاع جانانه« برخیزد و طرف را به توبه و انابه و عذرخواهی 

فراخواند خواند و اگر نپذیرفت، زبان به تهدید بگشاید!
در آخرین مورد از این غیرت موشکی، او از دکتر جواد ظریف خواسته است که 
به دلیل اینکه گفته »مردم مهمتر از موشک هستند«  تا دیر نشده عذرخواهی 
کند! یعنی اگر عذر خواهی نکرد و یا دیر عذرخواهی کرد، باید منتظر مجازات 
باشــد! حالا که موشــک چنین مقام ربوبی نزد این طیف پیدا کرده که حتی 
نمی توان گفت مردم مهمتر از آن هســتند، دور از ذهن نیســت که به زودی 
در تمام میدان های شــهر مجسمه ای از موشــک نصب کنند و خلق الله را هم 
وادار ســازند که هنگام عبور از آن حوالی در مقابل مجسمه تا کمر دولا شوند 

و حتی به خاک بیفتند!

نوری:
برایحضوردرلیستمطهری
بامنصحبتینشدهاست

رییس فراکســیون مستقلین مجلس گفت: تاکنون در ارتباط با انتشار فهرست 
انتخاباتی با من صحبتی نشده است.

به گزارش ایلنا، غلامرضا نوری رئیس فراکســیون مســتقلین مجلس یازدهم، 
درخصوص حضور در انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شــورای اسلامی گفت: 
در هیچ حزبی عضویت ندارم و از سوی حزب خاصی داوطلب انتخابات نشده ام 
و حضور بنده در انتخابات مجلس شورای اسلامی به صورت مستقل و با تکیه بر 

دو شعار محوری عقلانیت و اخلاق مداری است.
وی در پاسخ به این سوال که »گفته می شود آقایان مطهری و پزشکیان در حال 
همفکری و رایزنی  هســتند تا در تهران و شهرستان هایی که داوطلبان نزدیک 
به آن ها در انتخابات حضور دارند، فهرستی را تهیه کرده و منتشر کنند؛ نسبت 
شــما با این فهرست چگونه است؟« ابراز داشت: سلیقه سیاسی و مشی بنده با 
این دو بزگوار که اســم بردید نزدیک اســت و در مجلس نهم با یکدیگر سابقه 
همکاری داریم، ولی تاکنون در ارتباط با انتشار فهرست انتخاباتی با من صحبتی 
نشده است و من مجدداً تاکید می کنم که حضور من در انتخابات مستقل خواهد 
بود و از حمایت همه احزاب سیاســی و جریاناتی که در انتخابات حضور دارند، 

قدردانی خواهم کرد.

حکیمیپور:
اصلاحاتیکجریانجمعمحوراست

دبیرکل حزب اراده ملت با بیان اینکه ما طرفدار تفکر اصلاح طلبانه هســتیم و 
قائم به شخص نیستیم، گفت: دوره شخص محوری تمام شده و جریان اصلاحات 

رئیس ندارد.
احمد حکیمی پور دبیرکل حزب اراده ملت با حضور در غرفه ایرنا در بیســت و 
چهارمین نمایشگاه رسانه های ایران در تبیین موضع حزب متبوعش نسبت به 
دو رویکرد اصلاح طلبان برای »تحریم« یا »مشــارکت« در انتخابات ۱۱ اسفند، 
گفت: ما از ابتدا با تحریمی ها نســبتی نداشتیم؛ چون صندوق رأی را محصول 
مجاهدت مردم ایران و از دســتاوردهای نهضت مشــروطه می دانیم که پس از 

انقلاب اسلامی هم به رسمیت شناخته شد.
وی با اشــاره به فرآیند نظات و بررسی صلاحیت  کاندیداها تصریح کرد: وجود 
برخی انتقادها دلیل نمی شود صندوق رأی و نهاد انتخابات را کنار بگذاریم چون 

معتقدم باید از صندوق رأی محافظت کرد.
دبیرکل حزب اراده ملت درباره حمایت حزبش از لیســت های مطرح در جبهه 

اصلاحات گفت: ما نامزدی در انتخابات نداریم و گزینه های ما را رد کرده اند.
حکیمی پور افزود: مشــکل انتخابات این اســت که بازیگران تبدیل به تماشاگر 
شــده اند و حالا توقع دارند این تماشــاگران برای آنها هورا بکشند؛ ما خودمان 
کاندیدا نداریم امــا در حوزه های کوچک تر امکان رقابت وجود دارد و موضع ما 
این است که در این حوزه ها از کاندیداهایی که موضع اصلاح طلبانه دارند و برای 

کشور مفید هستند، حمایت کنیم.
دبیــرکل حزب اراده ملــت برآوردش از میزان کرســی هایی کــه در مجلس 
به اصلاح طلبان خواهد رســید را نهایتا ۲۰ تا ۲۵ کرســی عنوان کرد و گفت: 

اعتدالی ها هم امیدی ندارند، اگر داشتند نوبخت به گیلان نمی رفت.
وی در پاســخ به سؤالی در خصوص جدایی حزب اراده ملت از جبهه اصلاحات 
توضیح داد: ما سه سال پیش جزء جبهه اصلاحات بودیم اما به دلیل اختلاف با 

احزابی مانند مشارکت و سازمان مجاهدین، از این جبهه خارج شدیم.

ویژه

احزاب

هادی طحان نظیف عضو حقوقدان و سخنگوی 
شــورای نگهبان ظهــر دیروز )یکشــنبه ۲۹ 
بهمن( در حاشیه برگزاری بیست و چهارمین 
نمایشــگاه رسانه های ایران در نشستی خبری 
که در سالن شبستان مصلی امام خمینی )ره( 
تهران برگزار شد، به ارائه گزارشی از موارد در 
دستور کار شورای نگهبان طی روزهای گذشته 

پرداخت.
به گزارش ایســنا هادی طحــان نظیف گفت: 
طــرح اساســنامه ســازمان آمــوزش فنی و 
حرفه ای کشــور، لایحه ارجاع اختلاف شرکت 
ســهامی بیمه ایران و دولت پادشاهی بحرین 
به داوری و طرح اصلاح ماده ۱ قانون تسهیل 
تکالیف مودیان جهت اجرای قانون پایانه های 

فروشگاهی و ســامانه مودیان از مواردی است 
که مورد تایید شــورای نگهبــان قرار گرفت. 
همچنین طرح ساماندهی بازار زمین، مسکن 
و اجــاره بها و طــرح اصلاح قانون تاســیس 
مــدارس و مراکز آموزش و پرورش غیر دولتی 
در جلسات شورای نگهبان با ایراداتی از سوی 

شورای نگهبان مواجه شد.
ســخنگوی شــورای نگهبان گفــت: ایرادات 
شــورای نگهبان درباره اساسنامه پست بانک 
نیز از سوی دولت برطرف شد و اخیرا شورای 

نگهبان تأیید آن را به اطلاع دولت رساند.
طحان نظیف در ادامه در پاســخ به پرسشــی 
درباره سرنوشــت بررسی طرح های شفافیت و 
عفاف و حجاب در شورای نگهبان گفت: ما این 

طرح را دریافت کردیم و در نوبت رســیدگی 
شورای نگهبان قرار دارد اما هنوز گزارش طرح 

عفاف و حجاب را دریافت نکردیم.
آخرین مهلت شورای نگهبان برای

اعلام نتایج شکایت افراد
وی اظهار کرد: حدود  چهار هزار نفر از کسانی 
که صلاحیت آنها مورد تایید هیات های نظارت 
قرار نگرفته بود به تایید شورای نگهبان رسید 
و همچنین صلاحیت تعداد ۲۰۰ نفر از کسانی 
که توسط هیات های نظارت تایید شده بودند، 
بر اساس اسنادی که در اختیار شورای نگهبان 
قرار گرفت توســط شــورای نگهبان رد شد و 
شــورای نگهبان تا فردا مهلــت دارد تا نتیجه 
شکایت افراد را اعلام کند. کمتر از ۱۰ درصد 

افراد تایید صلاحیت نشده اند
طحان نظیف در پاســخ به پرســش دیگری 
درباره انتقادات به عدم احراز صلاحیت برخی 
سیاســیون و حقوقدانان و عدم فرصت کافی 
برای بررســی صلاحیت همه داوطلبان اظهار 
کرد: بخاطــر اصلاحیه قانون انتخابات و اینکه 
عملا فرصت رســیدگی های شورای نگهبان و 
هیات هــای نظارت افزایش یافت، در این دوره 
تعداد افــرادی که صلاحیت آنها احراز نشــد 

کاهش یافت. 
تعداد افــرادی که صلاحیت آنها تایید نشــد 

کمتر از ۱۰ درصد است.
طحان نظیف در پاســخ به پرسشــی درباره 
علت عدم احراز صلاحیت داوطلبان انتخابات 

مجلس خبرگان رهبری گفت: پیشتر نیز اعلام 
کردم که حدود ۹۵ درصد از این افراد به دلیل 
عدم احراز شــرایط علمی صلاحیت شان مورد 

تایید شورای نگهبان قرار نگرفته است.
وی در پاســخ بــه این پرســش کــه دلیل 
رد صلاحیــت روســای جمهور پیشــین در 
انتخابات ها چیســت؟ عنوان کرد: این موضوع 
عمومیت ندارد. ما برای هر انتخاباتی شرایطی 
داریم و بارها نیز گفته ایــم که در هر دوره ای 
صلاحیت افراد را بررسی می کنیم. در کشور ما 
نظارت وجود دارد و هیچ کسی مصون از قانون 

و نظارت نیست.
وی در پاســخ به پرسشــی درباره درخواست 
حســن روحانی در خصوص اعــلام علت رد 
صلاحیــت او در انتخابات مجلــس خبرگان 
رهبــری تاکید کــرد: اولویت ما در شــورای 
نگهبان بررسی شــکایت داوطلبانی است که 
نســبت به بررســی صلاحیت خود اعتراض 
داشتند؛ نسبت به افرادی که شکایتی را ثبت 
نکردند حتما رسیدگی می کنیم و حق قانونی 

آنها است.
عضو شــورای نگهبان در پاســخ به پرسشی 
دربــاره ادعای برخی از نماینــدگان مبنی بر 
اینکه به دلیــل مصاحبه هایی که علیه دولت 
داشــتند، رد صلاحیت شدند، اظهار کرد: ۲۲ 
نفر از نماینــدگان مجلس فعلی نتوانســتند 
صلاحیت حضور در انتخابات مجلس بعدی را 
داشته باشند که حتی یک مورد از آن ها نبوده 
که صلاحیتش بخاطر انتقاد از دولت یا شورای 

نگهبان یا نهاد دیگری رد شده باشد.
وی در پاســخ به پرسشــی درباره آمار تعداد 
افراد تایید صلاحیت شده اعلام کرد: متوسط 
به ازای هر کرســی ۵۱ نفر به رقابت خواهند 

پرداخت.
انصراف آیت الله امامی کاشانی

به دلیل وضعیت جسمانی 
طحان نظیــف دربــاره ادعای مطرح شــده 
در خصوص عــدم احراز صلاحیــت آیت الله 
انتخابات مجلس خبرگان  در  امامی کاشــانی 
رهبری تاکید کرد: آیت الله امامی کاشــانی از 
بزرگان انقلاب اسلامی هستند و بعد از بررسی 
و تایید صلاحیت ایشان اعلام شد که به دلیل 
وضعیت جســمانی از حضور در این انتخابات 

انصراف دادند.
سخنگوی شــورای نگهبان در پایان در پاسخ 
به پرسشــی درباره برگزاری انتخابات بصورت 
الکترونیکی در برخــی حوزه ها گفت: آنچه به 
شــورای نگهبان مطرح شد برگزاری انتخابات 
در ۴ حــوزه انتخابیــه قم، رشــت و خمام، 
آبــادان و ملایر بود که با بررســی هایی که در 
شورا داشتیم با برگزاری انتخابات هر ۴ حوزه 

بصورت الکترونیکی موافقت شد.

اژه ای صبح دیروز  حجت الاســلام محســنی 
)یکشــنبه ۲۹ بهمن( در مراسم گرامیداشت 
ســالروز عملیات غرورآفرین والفجر هشــت و 
روز حفاظت اطلاعات ســپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی، طی ســخنانی ضمن تبریک اعیاد 
شــعبانیه گفت: : امیدواریم خداوند متعال به 
برکت ماه های رجب، شعبان و رمضان به همه 
ما توفیق دهد که در مسیر رضایت حق تعالی 

حرکت کنیم.
بــه گزارش ایلنا بــه نقل از مرکز رســانه قوه 
قضاییه، رئیس عدلیه گفت: مجموعه حفاظت 
اطلاعات ســپاه پاســداران انقلاب اســلامی، 
مجموعه ای بســیار ارزشمند و ذی قیمت است 
چراکه مسئولیت حفاظت و صیانت از نهادی را 
بر عهده دارد که خودِ آن نهاد، مسئول حفاظت 
از نظام جمهوری اسلامی ایران است و همانطور 
که امام عظیم الشــأن فرمودند، حفظ نظام از 

اوجب واجبات است.
حجت الاسلام محسنی اژه ای در ادامه به تبیین 
و تشــریح اهمیت حفاظت از اسرار به ویژه در 
عرصــه نظامی پرداخت و گفــت: یکی از علل 

ظفرمندی ها و موفقیت های شهید سپهبد حاج 
قاسم سلیمانی در عرصه ها و نبرد های مختلف، 
از دفاع مقدس تا نبرد با تکفیری ها، اهتمام او 

به حفاظت از اسرار بود.
رئیس قوه قضاییــه تصریح کــرد: بی تقوایی 
سیاســی، اخلاقی و مــادی، بی بصیرتی، عدم 
اولویت هــا، عدم  رازداری، عــدم تشــخیص 
تشــخیص دوست و دشــمن و همچنین عدم 
تشــخیص زمــان، از جمله دلایلی اســت که 
سبب شکســت و هزیمت بسیاری از نهضت ها 
و جنبش ها در طول تاریخ شــده است؛ در این 
میان نقش افشای اسرار و ارتباط آن با شکست 
و هزیمت نهضت ها، مقوله ای بسیار قابل تأمل 

و توجه می باشد.
حجت الاســلام محســنی اژه ای با اشــاره به 
دنیاطلبــی و حبّ دنیا و لغزش هایی که از این 
طریق برای اشخاص ایجاد می شود، گفت: یکی 
از مســائلی که بعضاً به ما ضربه زده و ممکن 
اســت باز هم ضربه بزند، دنیاطلبی است؛ در 
این قضیه تعــارف نداریم؛ دنیاطلبی و هوا های 
نفســانی و وسوسه های شــیطانی، سراغ همه 

می آیند، چه فرد عادی، چه استاد دانشگاه، چه 
سردار، چه ســران قوا لذا بسیار باید مراقب و 

هوشیار باشیم.
رئیس قوه قضاییه با تبیین و تشریح حوزه های 
مختلف نفوذ در بخش ها و دســتگاه ها گفت: 
گاهــی فرد یا عامــل نفوذی با بــه کارگیری 
حربه هــا و اهرم هایــی، ســعی در جمع آوری 
اطلاعات از ما می کند و گاهی نیز تلاش خود را 
معطوف به ارائه اطلاعاتی مغرضانه به ما می کند 
تا در تصمیم گیری هایمان، ما را به خطا و اشتباه 
اندازند؛ این قسِم دوم، بعضاً خطر بیشتری دارد 

لذا بسیار باید هوشیار باشیم.
حجت الاســلام محســنی اژه ای در ادامــه، با 
تبیین مراتب مختلف عملکرد صیانتی نیرو های 
حفاظــت اطلاعات، گفــت: نیرو های حفاظت 
اطلاعات در گام نخست، تلاش خود را معطوف 
به صیانت از مجموعه و همکار خود، با رویکردی 
خیرخواهانه و دلسوزانه کنند و در این مسیر، 
اصول و اولویت های پیشگیرانه را اتخاذ گردانند؛ 
در مرتبه بعد، چنانچه فردی از اعضای مجموعه 
دچار لغزش اولیه شد، بلافاصله او را علاج کنند 

و اجازه ندهند بیشــتر در لغزش فرو غلتد؛ در 
مرتبــه بعدی، چنانچه فرد، بــه صورت کامل 
لغزش کــرد، او را علاج کننــد و این علاج به 
گونه ای باشــد که فرد مورد اشــاره، در دوران 

نقاهت خود، احساس حقارت نکند.
رئیس قوه قضاییه در پایان خاطرنشــان کرد: 
بدون شک شــرایط امروز، از شرایط عملیات 

والفجر هشت، ســخت تر است چرا که آن روز 
دشمن شما سپاهیان سلحشور را باور نداشت، 
اما امروز شــما را بــاور کرده و از شــما زخم 
خورده و کینه دارد لذا پیوســته در حال رصد 
و توطئه چینی اســت؛ لذا مسئولیت شما و به 
ویژه بخش حفاظت اطلاعات شما، خطیرتر و 

سنگین تر است.

سخنگویشوراینگهبانخبرداد

رقابت ۵۱ نفر به ازای هر کرسی مجلس

اژهایدرمراسمروزحفاظتاطلاعاتسپاهپاسداران

دربرابرفعالیتمغرضانهنفوذیهاهوشیارباشیم


